
Schůze představenstva +/- FEL
27.3.2025, Pivní Jistota

Přítomní:

Představenstvo: Tomáš Havel (Předseda), Aneta Burdová (Místopředseda), Jan Hamacek, Gabriel
Szabó, Barbora Jonášová

Další: Tobiáš Vinklárek, Tomáš Pivoňka

Schůzi vede: Tomáš Havel

Omluvení:

Schůze začala v 18:21

Bod 1: Schválení programu schůze

Usnesení 25-02-01

Představenstvo +/-FEL schvaluje program schůze ve znění:

(a) Schválení programu schůze
(b) Schválení zápisu z 27.2.2025
(c) Vyhlášení voleb do představenstva klubu

i. Hlasování o počtu mandátů na následující období
ii. Volba volební komise
iii. Hlasování o časovém programu voleb

(d) Různé

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.

Bod 2: Schválení zápisu z 27.2.2025 Usnesení 25-02-02

Představenstvo +/-FEL schvaluje zápis ze schůze 27.2.2025.

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1
Výsledek: Přijato.

Bod 3: Vyhlášení voleb do představenstva klubu

(a) Hlasování o počtu mandátů na následující volební období
Probíhá diskuse nad počtem mandátů, dochází ke shodě nad číslem 5.

Usnesení 25-02-03

Představenstvo +/-FEL určuje počet mandátů pro následující volební období: 5 mandátů.

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.



(b) Volba volební komise
Představenstvo jednotně navrhuje členy volební komise, na kterých se shodlo již před schůzí.

Usnesení 25-02-04

Představenstvo +/-FEL jmenuje volební komisi pro následující volby do představenstva slo-
ženou z dobrovolně přihlášených členů klubu:

• Josef Luxa (předseda komise)
• Tomáš Pivoňka
• Jakub “knedlík” Adamec

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.

(c) Hlasování o časovém programu voleb
Probíhá diskuse nad podobou časového programu, představenstvo a přítomný člen volební
komise se shodují na níže uvedeném programu.

Usnesení 25-02-05

Představenstvo +/-FEL schvaluje volební program v následující podobě:
• Přijímání kandidátek od 29.3. v 00:00 (SEČ) do 14.4. v 23:59 (SELČ).
• Hlasování se může konat ve dnech 16., 17., 22. a 23. dubna, konkrétní časy vyhlásí volební

komise.
• Výsledky voleb budou vyhlášeny nejpozději 26.4.

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.

Bod 4: Různé
Diskutuje se o nákupu propagačních předmětů, současné představenstvo se shoduje, že toto roz-
hodnutí přednechá novému představenstvu. Barbora Jonášová, jakožto autor většiny propagačních
navrhů apeluje na budoucí predstavenstvo klubu, aby její práci využívalo po diskusi, nebo v nej-
lepším morálním svědomí.

Schůze skončila v 18:56

Zapsal/a: Tomáš Havel
(Čeká na schválení)
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